
AÇILIŞ: 
TrueFeedBack, ekibinin tamamen Türk arkadaşlardan oluştuğu, ERC20 standardına uygun bir tokenin, 4 borsada 
işlem gördüğü, anket ve görev tanımlama ile ilgili problemleri blokzincir tabanlı çözüme kavuşturan bir projedir. 
Şu anda aktif 12700 kişi uygulamamızı kullanmaktadır. ICO çalışmasını yapmış ve başlangıç sermayesini güzel bir 
şekilde oluşturmuştur. Android ve iOS marketlerden indirilebilen uygulama üzerinde bugüne kadar farklı alanlarda 
36 anket başarı ile tamamlanmıştır. 
Yeni yapılanma süreci ile TFB2.0 adını verdiğimiz yol haritası ile anket ve görev gerçekleştirme fonksiyonları 
geliştirilerek, VERİ TOPLAMA ve ANALİZİ platformu olarak yoluna devam edecektir. Günümüzde VERİNİN yeni 
PETROL olduğu konsepte uygun ürünlerini çıkartmak üzere ekibi büyütecektir. 
Şu an 1 Veri Bilimcisi ve 1 Büyük Veri konularında çalışan arkadaşlara ekibe dahil edilmiştir. 
 
Soru: Farklı borsalara girmeyi düşünüyor musunuz? 
--------------------------------------------------------------- 
Yanıt: Hem yurtdışı hem de yurt içi başka borsalarla görüşmelerimiz devam ediyor. Özellikle ülkemizde kriptopara 
ile ilgili yatırımcının fazla olduğu göz önüne alınırsa yerli bir borsa ile işlem hacmimizin büyüyeceğini 
öngördüğümüz için bu konu üzerinde özellikle duruyoruz. Burada dikkat edilmesi gereken titiz olmaktır. 
Türkiye’de yaklaşık 70 adet borsa bulunuyor. Herhangi bir borsa yerine güven duyulabilecek veya büyüme 
trendinde olan borsalar ile devam etmek uygun olacaktır. Yabancı borsalarla da ön görüşmeler arkadaşlarımız 
tarafından yapılmaktadır. 
 
Soru: Neden TFB almalıyız? Şuan ki satış fiyatı nedir? 
------------------------------------------------------------ 
Yanıt: TFB, yeni yol haritası ile birlikte VERİYE dayalı teknolojik ürünleri ile şirket değerini artıracaktır. Bunun 
marketlere yansıması elbette fazla olacaktır. Projenin başlangıcında yapılacak yatırımların yüksek kazanç olarak 
geri dönme ihtimali yüksek olacaktır. Şu anki fiyatı IDEX için 0.00000104 ETH’dir. 
 
Soru: Hayırlı olsun tokeni piyasaya çıkaracaksınız başarılar. TFB tokeninin altyapısı ile ilgili yapılan çalışma var mı? 
Piyasadan beklentiniz nedir? 
--------------------------------------------------- 
Yanıt: Öncelikle TFB tokeni ERC20 standardında zaten piyasadadır. Ayrıca anket sonuçları ile ilgili yürüttüğümüz 
blokzincir altyapısı çalışmamız devam ediyor. Çok güçlü blokzincir ağına sahip ekiplerle doğrudan görüşmelerimiz 
devam etmektedir. 
 
Soru: 1. Kendi blokzinciri oluşturulacak mı? Oluşturulacaksa ne zaman kendi zincirine geçiş yapacak?  
2. Seçimlerin blokzincirden gerçekleştirilebilmesi için herhangi bir çalışmanız var mı? 
3. Sektöre başka nasıl yenilikler getirmeye çalışıyorsunuz? 
4. TFB’ye neden yatırım yapmalıyım? 
---------------------------------------------- 
Yanıt: 4 soruyu paket olarak cevaplayalım: 
Anket sonuçlarının hem anketi yapan hem de ankete katılan açısından anonim kalma özelliğini blokzincir 
teknolojisi sağlamaktadır. Biz de TFB2.0 ile buna geçiş yapacağız. Burada kendi blokzincir protokolü ve ağını 
kullanmak yerine güçlü bir partner ile çalışıp, biz özellikle VERİ ANALİZİ platformuna odaklanacağız. Burada asıl 
değer kazanacak olan bu alanda çıkartacağımız teknolojik ürünler olacaktır. Bu ürünlerin kullanımı TFB token bazlı 
olacağından, bu tokene sahip olanlar kazanç elde edecektir. Seçimlerin yapılması ülkemizde belli kurumların karar 
alıcı çalışmaları ile yapılmaktadır. Ancak biz seçim olan herhangi bir senaryo için (Sendika seçimi, dernek seçimi 
vb.) hazır bir teknolojiye sahibiz. Sektöre getireceğimiz en büyük yenilik profil bazlı veri analizi konusunda 
geliştireceğimiz platform olacaktır. 
 
Soru: TrueFeedBack başka anket platformlarına entegre etmek için çalışmalar var mı? Örneğin Google anketler 
yoksa sadece sizin uygulamanızın içinde mi kullanılacak? 
---------------------------------- 
Yanıt: Bildiğiniz gibi en büyük özelliğimiz ankete katılanların anonim kalabilmesi. Bu yüzden bu özelliği içermeyen 
hiçbir platform ile çalışamayız. Ayrıca sizlerin desteği ile yaygınlaştırıp analiz platformuna entegre olan bir 
uygulama tek başına yeterli olacaktır. 
 
 



Soru: Anlaşma imzaladığınız firma var mı? 
Firmaların yaklaşımı nedir? 
Yurtdışı menşei Türkiye de şubesi olan firmalar gizli müşteri konusuna önem veriyorlar ve Türk bir firma onların 
ilgisini çeker bu kapsamda bir görüşme sağlayabildiniz mi? 
Firmalar sözleşme bedellerini TFB olarak mı ödeyecekler? 
-------------------------------------------------------- 
Yanıt: Ön anlaşma yaptığımız ayrıca deneme çalışması yaptığımız firmalar var. Bu firmalar bizimle TFB token ile 
çalışacaklar. O yüzden firma sayısı ve kullanıcı sayısı arttıkça TFB tokenler değer kazanacaktır. 
 
Soru: Merhaba öncelikle projenin tamamının Türk menşei olmasından dolayı sizi kutluyorum. Hayallerinizde neler 
var? Örneğin şirket bazında 5 sene sonra kendinizi nerede görüyorsunuz? 20'nin üzerinde ülkede varlığınızı 
sürdürdüğünüzü biliyorum, ne kadar daha büyümeyi planlıyorsunuz? Blockchain yatırım portföyünüzü başka 
projeler ile geliştirmeyi düşünüyor musunuz? 
--------------------------------------------------------- 
Yanıt: Hedefimiz blokzincir teknolojiler konusunda uzmanlaşmış bir firma olmak. O yüzden TFB bizim sadece ilk 
ürünümüz. Blokzincir konusundaki yetkinliğimizi başka projeleri gerçekleştirmek ya da projesi olanların 
çalışmalarını hayata geçirmek için kullandırtmak istiyoruz. Hedefimi globalde bu işi en iyi şekilde yapabilen 
teknolojik ekibi toplamak ve iş modelleri ile yeni blokzincir teknolojisi ürünlerini kullanmaktır. 
 
Soru: Ne kadar değer kazanacak? Beklentiniz nedir? 
--------------------------------------------------------- 
Yanıt: Ne kadar değer kazanacağı market ekosistemi içerisinde gerçekleşecek bir durum. Bizim asıl hedefimiz 
teknolojik olarak güzel ürünleri çıkartarak şirket değerimizi artırmak. Bunu gören yatırımcıların ilgisi ile TFB’nin de 
değer kazanması temel hedefimiz 
 
Soru: Anket ve bounty dışında uygulamaya eklemeyi düşündüğünüz farklı özellikler var mı? 
----------------------------------------------------- 
Yanıt: 1 Mart itibari ile 2020 yol haritamızı yayınlayacağız. Orada göreceğiniz gibi, yeni özellikler gelecek. Öncelikle 
herkesin kendi anketini yapabileceği bir özellik gelecek. Bunun bir örneğini kitap ismi seçiminde yaptık. Karar 
vermede zorlandığınız her şey için TFB kullanabileceksiniz. Ayrıca isteğe bağlı olarak reklam bazlı ankete katılım ve 
buna cevap vererek kazanç alabileceğiniz bir özellik getireceğiz. Biz TFB’nin bilgi almak ya da karar vermek 
zorunda olduğunuz her senaryo için kullanılabilen bir ürün olmasını hedefliyoruz 
 
Soru: TrueFeedBack’de şu an anket gelme sıklığı düşük daha fazla anket alabilmek için ne tür reklamcılık 
faaliyetleri yürütüyorsunuz? 
-------------------------------------------------------- 
Yanıt: Anketi artırmak çalışma yaptığımız firmaların sayısı ile doğru orantılı olarak artacaktır. Ayrıca sosyal içerikli 
anketler, akademik anketler, etkinliklerde gerçekleştirilecek anketler olmak üzere çalışma yapıyoruz. Yakında 
bunlarla ilgili anketler uygulamanıza gelecektir. 
 
Soru: TFB şuan Idex ve Bithump borsasında listeli. 4 borsada listeli demiştiniz diğer 2 borsa hangi borsalar? 
@AEYTFB TFB CEO'su iken TFB’nin Türkiye'deki bir kripto para borsasında listelenmesi amacıyla Felixo borsasında 
listelenmesi konusunda bir takım görüşmeler yapılmış ama görüşmeler olumsuz sonuçlanmıştı. TFB'nin 
Türkiye'deki bir kripto para borsasında listelenmesi konusunda bir takım görüşmeler yapılmakta mı? 
-------------------------------------------------------------- 
Yanıt: Şu an TFB alınıp satılan borsalar Idex -  Bithumb Global – hotbit’dir 
 
Soru: TFB ile herhangi bir anket yapmak için ne yapmalıyız? 
------------------------------------------------------------ 
Yanıt: TFB ile anket yapmak için TFB tokenine sahip olmak ve yakında açacağımız anket hazırlama platformundan 
anketinizi düzenlemek yeterli olacaktır. 
 
 
 
 



Soru: Global ekonomide ABD’nin, Bitcoin’e bakış açısı kötü gözükmektedir. Gelecek için Bitcoin büyük yerlere 
gelebilir, devletler aracılığı ile kullanılabilir. Bu sebeple ABD’nin ekonomik gücü doların etkisi zamanla düşebilir. 
Ve ABD’nin ekonomik konuda hâkimiyeti azalabilir. Bu açıdan ileride Bitcoin’in önü engellenebilir veya vergiye 
tâbi olabilir mi? ABD bu piyasayı elinin altına alabilir mi? Bu konu hakkında ne düşünüyorsunuz? 
------------------------------------------------------- 
Yanıt: Bitcoin, blokzincir teknolojisinin kullanıldığı ilk proje ve bir para özelliğine sahip proje idi. Globalde kendine 
yer bulması için herkes bir mücadele veriyor. JP Morgan bu bir balondur derken en fazla blokzincir patentini 
arkada biriktiriyor. Sonuçta dünyada her şey bir değişim içinde hayatına devam edecektir. Bitcoin para özelliğini şu 
an sadece yatırım aracı olarak devam ettiriyor. Kriptoparaların bir ödeme aracı olarak hayatımıza girdiği gün asıl 
işler değişecek. Blokzinciri her alanda kullanmayı vaat eden onlarca proje, fikir çıkıyor. Kimileri hayata geçiyor 
kimiler pes ediyor. Biz bu teknolojiye inanıyoruz. Bir zamanlar internete saadet zinciri diyenler de vardı. Şimdi 
internetsiz bir hayatımız yok. Devletler halkını koruma iç güdüsü ile şu an bunu nasıl dizayn ederizi düşünüyor. 
Onlar da bunun güzel bir teknoloji olduğunun farkında. Ama Çiftlikbanklar, scam projeler yüzünden vatandaşı 
koruyabilecek tedbirler çerçevesinde buna izin vermenin yollarını arıyor. Türkiye bu açıdan şanslı bir ülke. Bu 
teknolojiye hızlı adapte oluyoruz. En fazla kriptoparaya yatırım yapan 5 ülke arasındayız. Burada önemli olan TFB 
gibi Türk projelerini globale çıkartacak adımları atmak ve ülkemizin refahına katkı sağlamaktır. 
 
Soru: Şu an coin market verilerine göre on trilyon token görünüyor. İlerleyen zamanlarda bir yakma olayı olacak 
mı? Yakılacaksa bunun ne kadarı yakılacak? 
---------------------------------------------------------------- 
Yanıt: 10 Milyar TFB token bulunmaktadır. Enflasyonist bir durum oluşturmayacak şekilde döngü içinde 
gerektiğinde burn edilebilecektir. 
 
Soru: Türk borsasında listelenecek mi? Öncelikle hangi Türk borsasını düşünüyorsunuz? 
---------------------------------------------------------------- 
Yanıt: Türk borsaları ile görüşmelerimiz devam ediyor. Netleşince yakında açıklayacağız. 
 
Soru: Google gibi büyük anket şirketleri varken insanlar neden sizi tercih etsin? 
------------------------------------------------------------------- 

Yanıt: Bu soru güzel olduğu için bu sefer sondan başlayacağım 😅 Ankete katılan herhangi biri ödül almak 
istediğinde Google dahil herhangi bir anket firmasından size gelecek ödül sizin kimliğinizi açığa çıkartacaktır. 
TFB’nin en büyük özelliği de zaten bu. İsminiz yok, banka yok. Siz kendinizi ETH adresi ile deşifre etmediğiniz 
sürece her iki taraf için anonim kalıyorsunuz 
 
Soru: TFB uygulaması telefon ile tekilliği sağlayabiliyorsunuz. Ancak ben web arayüzü ile de gerektiğinde anket vb. 
çözmek, bakiyeme bakmak istiyorum. Kullanıcı tekilliğini yine web sitesine girişte telefon numaramızı girerek 
yapabiliriz. İlgili telefonumuza bildirim ya da sms gelir biz de bu şekilde giriş yapabiliriz. 
Web ten bu şekilde kullanıcı giriş için çalışma yapmayı düşünür müsünüz? 
--------------------------------------------------------------------- 
Yanıt: Web’ten referans ve doğrulama kodu ile hesabınıza erişim sağlayabileceğiniz bir arayüzü düşünüyoruz 
 
Soru: Naçizane bir fikrim var hocam; Dominos görevi gibi ama daha farklı, küçük esnafında kullanabileceği bir 
yöntem olabilir, misal bir dükkân, mağaza ya da herhangi anlaşabileceğiz bir yer, sizden QR kodu satın alır haftalık 
ya da aylık, bu QR kodunu çıktı alıp mağazanın uygun, görülebilecek yerine yapıştırır, insanlar buraya giderek QR 
kodunu taradığı zaman belli miktarda TFB kazanırlar ve aynı zamanda da mağazayı ziyaret etmiş olurlar, tabi 
TFB'nin de bir yandan reklamı da yapılmış olur, özellikle İkea, Özdilek ya da Migros gibi şirketlerle bu şekilde bir 
anlaşma yoluna gidilebilir, ne dersiniz? 
-------------------------------------------------------------------------- 
Yanıt: Karar vermede, değerlendirme yapmada herkesin TFB platformunu kullanabileceği çözümleri ürünleştirmek 
gerekli. Bu önerileriniz buna katkı sağlayacaktır. 
 
 
 
 
 
 



Soru: TrueFeedBack ekibinin başka bir kripto para çalışması var mı? Türkiye de kripto paraları ödeme noktalarında 
alışverişlerde kullanabilecek miyiz? Türkiye merkez bankası çıkaracağı kripto parayı altına endeksli olarak piyasaya 
sürebilir mi? Binance’ın sahibi Türkiye'ye bu konuda sınırsız destek vermeye hazır olduğunu söyledi. CHZ gibi TFB 
Beşiktaş, Galatasaray, Fenerbahçe gibi kulüplerle anlaşma yapacak mı? 
------------------------------------------------------------------------ 
Yanıt: TFB’nin bir ödeme aracına dönüşmesi ülkemizde kanunlar ile sağlanacak bir altyapı ile mümkün hale 
gelebilir. Bizim temel hedefimiz şu anda bir ödeme aracından ziyade ödül aracı olması. Ülkemizin 2020 yılı içinde 
kripto para ile ilgili çalışmaları regülasyonla sağlandığında bir ödeme aracı olmaması için sebep yok. Örneğin yine 
benim direktörlüğünü yaptığım Konya Büyükşehir Belediye için bir kripto para çalışmamız var. Burada bu 
senaryoları hazırlayıp ilgili kurumlara sunacağız. Onları yapacağı hukuki düzenlemeler elbette ki TFB’nin de bir 
ödeme aracına dönüşmesine katkı sağlayacaktır. 
 
Murat Barış ÜNAL, [17.02.20 21:54] 
[Yanıt olarak: aocdiken] 
halihazırda tamamlanmış anketleri kendiniz  mi tasarlayıp tamamladınız? 
---------------------------------------- 
Yanıt yok. 
 
Soru: TFB uygulaması içerisinde TFB transferi yapılabileceği bir güncelleme gelecek mi? 
-------------------------------------------------------- 
Yanıt: TFB uygulamasının cüzdan özelliği kazanmasını hedefliyoruz. Böylece token transferi mümkün hale 
gelecektir. 
 
Soru: Tokenlerin çoğu kurucularda galiba. Bundan dolayı yatırım yapmaktan çekinenler için yorumunuz? 
--------------------------------------------------------- 
Yanıt: Tokenlerin ekip içerisinde olanları zaten şu anda kilitli durumda ve sadece %16. Yatırımcının borsa üzerinde 
arz ve talep ile TFB döngüsüne devam ediyor. Ayrıca anketlerle sürekli şekilde TFB’ler kullanıcılara ulaşıyor. 
 
Soru: Yakında ülke çapında akademik bir anket yapacağız. Platform arayışındayız ve kobotoolbox ile yapmayı 
düşünmüyoruz. İnsanlara gizlilik ile alakalı güveni vermek ve de daha doğru veriler elde edebilmek için blokzincir 
teknolojisini kullanmak istiyorum. Yakın zamanda kapsamlı bir anket oluşturma arayüzü ve bunun linkler ile 
dağıtımını yapabileceğimiz bir ortam oluşacak mı? 
------------------------------------------------------------ 
Yanıt: Yapacağınız anket için sizinle çalışmaktan büyük mutluluk duyacağız. Size platformumuzu açabiliriz. 
Verilerin blokzincir üzerinde kayıt edilmesi ile ilgili kısımda sizinle başlamış oluruz. 
 
Soru: 6 ay ve 1 yıl sonra fiyat beklentiniz nerelerde olur? 
------------------------------------------------------------------ 
Yanıt: Fiyat tamamen ekosistem içinde gerçekleşecek bir durum. Bizim şirket olarak değerimizi artırmak öncelikli 
hedefimiz. 2020 yol haritası ile çıkartacağımız ürünlerin piyasada etkisini yatırımcılar belirleyecektir. Özellikle 
kriptopara dünyasında haberlerin etkisini yadsınamaz. Ancak biz haberlerle değil ürünlerimiz ile yatırımcının 
güvenini kazanarak yola devam edeceğiz. Türk yatırımcısının bir Türk projesi olması nedeniyle desteği markete 
olumlu şekilde yansıyacaktır. Sizlerden bu konuda gerekli desteği göreceğimizi ümit ediyoruz. Hedefimiz hep 
birlikte kazanmak 
 
Soru: Kazandığımız TFB’leri çekmek için belirli bir alt limit var mı? 
----------------------------------------------------------------------- 
Yanıt: Su anda kazandığınız TFB’leri cüzdanınıza çekmek için minimum 50000 TFB olması gerekiyor. 
 
 
 
 
 
 
 
 



Soru: Bu işlerden hiç anlamayan birisi olarak sadece bilgilenmek ve bu aileye destek olmak için guruba katıldım. 
Fark ettim ki birçok kişi bu işi severek yapıyor bende bu işi yapmak anlamak istiyorum. Bu hususta bilgilendirici bir 
video çekebilme imkânınız var mı? 
---------------------------------------------------------------------- 
Yanıt: Blokzincir teknolojilerini anlattığımız eğitimleri sürekli yapıyoruz. Yakında Konya Bilim ve Teknoloji Vadisi 
içinde bu konularla ilgili eğitimlerimiz başlayacak. Eğitimleri çevrimiçi platformlarda yayınlamayı planlıyoruz. 
Ayrıca TFB’nin sponsorluğunda illerde de Blokzincir Uygulama Geliştirme eğitimleri başlatacağız. Hangi iller olacak 
tabii ki de TFB uygulaması ile belirleyeceğiz. 

 

Soru: Idex ile Bithumb arasında hacim olarak uçurum var. Bithumb kullanım açısından daha kolay gibi. Bu fark 
neden oluyor? 

Yanıt: Bu tamamen yatırımcının tercihi. Her borsanın kendi fanatiği vardır. 
 
Soru: TFB uygulaması kullanıcıları şahsi anketler bountyler yayınlayıp geri bildirim alabilecekler mi? Eğer 
alınacaksa bu TFB ana ağdamı olacak? 
------------------------------------------------------------------ 
Yanıt: Evet. Ödül olarak aldığınız TFB ile anketler yapabileceksiniz. Bütün sonuçlar aynı blokzincir altyapısında 
tutulacak 
 
Soru: TFB > BTC diyebilir miyiz? Unutmayın inanmak başarmanın yarısıdır. 
-------------------------------------------------------------------- 
Yanıt: BTC’nin fonksiyonu kişiden kişiye para transferi. Biz veriye odaklı bir blokzincir teknolojisi ürünleri 
çıkartıyoruz. Kriptopara dünyasında para transferinde en iyi kim devam edecektir. Unutmayalım ki yeni rakipler de 
her zaman çıkacaktır. Bizim hedefimiz bu teknolojiyi kullanan en iyi ürünleri çıkartmaktır. Buna inanıyoruz. 
 
Soru: Konya’da verdiğiniz eğitimden yararlanan çok öğrenci oldu bu eğitimleri TFB ile birleştirerek İstanbul’da 
daha çok öğrenciyle yapma düşünceniz var mı? 
--------------------------------------------------------------------- 
Yanıt: Blokzincir Uygulama Geliştirme ile Kriptofinans eğitimleri için çalışmamız devam ediyor. İstanbul’da da 
yaparız elbette. 
 
Soru: Malum bu piyasa gelgitleriyle bir anda alt üst olabiliyor. Gönül rahatlığıyla bu projeye ortak olun. Kârlı çıkan 
siz olacaksınız diyebiliyor musunuz? 
---------------------------------------------------------------------- 
Yanıt: Vurgu yaptığımız en önemli husus kriptopara dünyasının dinamikleri ile hareket etmek yerine, ürünlerimiz 
ile değer kazanmak. Tam da söylediğiniz gibi gelgitlerle alt üst olmadan ürünleri ile piyasada olan bir şirket olmak 
istiyoruz. TFB yatırım yapmak demek bu değerlere yatırım yapmak demektir. Market içerisindeki değeri 
yatırımcılar belirler. Bugün Google dev bir şirket. Ama kimse hissesini almaz ise market değeri düşer. Fakat Google 
teknolojileri varlığını devam ettirir. 
 
Soru: Siz işin proje kısmındasınız 
İnsanlar ise kazanmaya odaklı 
Arsa aldım diye düşünün mantığıyla yönlendirme yapılıyor şu kanallarda 
Bu ne zamana kadar böyle devam edecek sizce? 
---------------------------------------------------------------------- 
Yanıt: Herkes kazanmak ister. Arsa alarak kazanan kişi için en iyi yatırım odur. Projelerin whitepaperlarını okuyup 
yatırım yapan insanlar da var. Projesi çok sağlam olduğu halde şartlar nedeniyle gidenler de var. Önemli olan 
dengeli bir şekilde bütün parametreleri kullanabilmek. Bizim yapmaya çalıştığımız da bu. Projemize, teknolojimize 
inanıyoruz. Piyasa dinamiklerini takip edip hata yapmadan yolumuza devam etmek istiyoruz. 
 
Soru: Üniversitelerde anlatım yapacak mısınız? 
-------------------------------------------------------------------- 
Yanıt: Bir akademisyen olarak tabii ki bu işleri anlatabileceğimiz en iyi yerler üniversiteler. Etkinlikler yaparak bu 
teknolojiyi ve kriptofinansı herkese anlatmaya devam edeceğiz. 
 
 



Soru: Alt limiti düşürür müsünüz? 
------------------------------------------------------ 
Yanıt yok. 
 
Soru: @aocdiken hocam bir yandan doçent olarak bir üniversitede akademik faaliyetlerde bulunurken diğer 
yandan TFB'de CEO olmak sizi yormuyor mu? 
--------------------------------------------------------- 
Yanıt: Üniversitede yaptığım işlerin uygulamasını TFB ailesi içinde yapınca yorucu olmanın ötesinde çok da keyifli 
oluyor. Dersimi anlatıp eve gidip televizyon izleyebilirdim. Ben bunu seçtim. 
 
Soru: Hocam yakın zamanda TFB üzerinden anket için görüştüğünüz veya anlaşma sağladığınız firmalar var mı? 
----------------------------------------------------------- 
Yanıt: Ön görüşme yaptığımız firmalar var. 
 
Soru: Ankete katılımcı katanlara belli bir oranda token veriliyor mu? Verilmiyorsa neden verilmiyor? 
----------------------------------------------------------- 
Yanıt: Bu da yeni yol haritamızda yer alacak bir metot olacak. Referans sistemini daha kazançlı hale getireceğiz. 
 
Soru: Madencilik konusunda bulut madencilik projeleri çıkmaya başladı. Bunlar hakkında ne düşünüyorsunuz 
hocam, devamlılığı var mıdır fiziksel bir cihaz olmadan bulut üzerinden mümkündür? 
-------------------------------------------------------------- 
Yanıt: Bulut dediğimiz fiziki alt yapının sanal sunucular aracılığıyla kullanımı aslında. Sonuçta onlar da birer 
sunucu. Yöntem olarak olabilir. Ancak bu yöntemi yapan her firma güvenilirdir anlamında gelmez. Sonuçta ortada 
bir iş modeli var. Bunu kötü niyetli kullananlar da olabilir. 
 
Soru: TFB token de diğer para çiftleri gibi kripto paraya göre hareket edecek mi? Yoksa etkilenmeden bağımsız mı 
hareket edecek? (Hocam ayrıca üniversitelerde yapacağınız çalışmalarda bizleri de değerlendirebilirsiniz ben de 
inşaat mühendisliği öğrencisiyim.) 
---------------------------------------------------------------- 
Yanıt: Eğer etkilenmeden kastınız BTC fiyat hareketi ise bu bizden bağımsız bir durum. Etkilenmesi sebebi sadece 
yatırımcının tepkisi ile ilgili. BTC’den çıkıp altcoine girmek, altcoinden çıkıp BTC geçmek. Aslında bu tepkiyi fiyat 
hareketleri olarak görüyoruz biz. 
 
Soru: Hocam ben bu sistemlerden, borsadan, BTC’den anlamıyorum ama öğrenmek istiyorum ilk adım olarak ne 
yapmalıyım? 
----------------------------------------------------------------- 
Yanıt: Temel blokzincir teknolojisi ve uygulama geliştirmek için programlama alt yapısını geliştirmek ilk yapılacak 
adımlar. Teknoloji olarak Javascript, Python ile başlanıp Solidity ile devam edilebilir. 
Yanıt2: İstanbul'da iseniz size 0'dan başlayarak bedava eğitim verecek partneri olduğumuz merkeze 
yönlendirebiliriz. 
 
Soru: Hocam üniversiteler ile anlaşmalarını olacak mı? 
----------------------------------------------------------------------- 
Yanıt: Herkesle birlikte çalışmalarımız devam edecek. 
 
Yorum: Özellikle tez öğrencilerinin bulunduğu platformlarda 200 500 kişi arası anketler yaptırılıyor bu da bir artı 
olabilir. 
-------------------------------------------------------------------------- 
Yanıt: Aynen bu da önemli bir anket uygulama alanı. 
 
 


